

電影、報刊及物品管理辦事處  
Office for Film, Newspaper and Article Administration

2024/25 優秀網站選舉及健康手機/平板電腦應用程式選舉  
2024/25 Meritorious Websites Contest and Healthy Mobile Phone/  
Tablet Apps Contest

學校參與登記表格  
School Participation Registration Form

填妥後請於 **2024 年 11 月 8 日** 前電郵 (mwc@ofnaa.gov.hk) 或傳真 (3101 0255) 至電影、報刊及物品管理辦事處  
Please complete the following form and return to Office for Film, Newspaper and Article Administration  
via email ([mwc@ofnaa.gov.hk](mailto:mwc@ofnaa.gov.hk)) or fax (3101 0255) by **8 November 2024**

登記資料 Registration Details

學校名稱(中文) :  
Name of School (Chinese) :

學校名稱(英文) :  
Name of School (English) :

在校學生人數 :  
Number of Students :

學校地址 (中文) :  
School Address (Chinese) :

聯絡人姓名(中文) :  
Name of Contact Person (Chinese) :

聯絡人職位(中文) :  
Post Title of Contact Person (Chinese) :

聯絡人電話 :  
Contact Number of Contact Person :

聯絡人傳真 :  
Fax Number of Contact Person :

聯絡人電郵 :  
E-mail Address of Contact Person :

如有查詢，請致電 3847 7704 與電影、報刊及物品管理辦事處職員聯絡。

For enquiries, please contact Office for Film, Newspaper and Article Administration at 3847 7704

個人資料 (私隱) 收集聲明 Personal Data Collection Statement

凡參加活動及填寫表格即同意接受以下之個人資料收集聲明: 閣下是基於自願性質於本表格中提供個人資料。參加者於表格內所提供的個人資料只會用於與是次活動相關之用途，不會披露予其他機構、第三方人士及作其他商業用途。參加者有權要求查閱及更正表格內所提供的個人資料。電影、報刊及物品管理辦事處將按照《個人資料(私隱)條例》處理所收集的個人資料。如有查詢，請致電3847 7704與電影、報刊及物品管理辦事處聯絡。

By engaging in this programme and completing this form, participants shall agree to the Personal Information Collection Statement as shown below: Your supply of Personal Data in this form is on a voluntary basis. The personal data provided on this form will be used for this campaign only. Personal Information provided by participants is only used for this campaign, and the information will not be disclosed to any external organisation or third-party or any other commercial purpose. You have the right to request access to and the correction of personal data as stated in this form. OFNAA will in accordance with the Personal Data (Privacy) Ordinance process the personal information collected. For any enquiries, please contact OFNAA by calling 3847 7704.